

產品 Product

活力鈣鎂片 Active Calcium™

每瓶 112 片 112 Tablets / Bottle
產品編號： 120 Item #: 120

在營養補充劑中攝取充裕鈣質，可有效促進骨骼健康。全新活力鈣鎂片之獨特均衡配方，選用極容易被人體吸收的鈣，配合其他主要營養素，有助骨骼之長遠健康。

Supplementation with calcium is one of the keys to strong and healthy bones and to an enhanced quality of life. Active Calcium™ is carefully formulated with highly bioavailable forms of calcium, plus other important factors for retaining bone health.

- 活力鈣鎂片採用全新配方，方便服用，效力顯著。
- 補充攝取鈣質，能有效促進及改善骨骼健康。
- 新配方蘊含豐富鈣、鎂、硅及維他命D，能有效促進骨骼發育。
- 配方經臨床試驗。
- Formulated for convenience, compliance, and effectiveness
- Calcium helps promote and retain bone health
- Comprehensive support for bone health contains sufficient calcium, magnesium, silicon and vitamin D, to meet nutritional needs
- Clinically-tested formula

服用方法

每天服用四片，建議於早上服用兩片及晚上兩片，進餐時服用。

Directions for use:

Take four tablets daily, preferably two tablet in the morning and two tablets in the evening with meals.

